

BULOVA ACCUTRON



Sir Richard Branson Limited Edition Watch

No one exemplifies the innovation and avant-gardism of Bulova Accutron quite like Sir Richard Branson, ambassador for the brand who now lends his name to a 500-piece numbered limited series. A COSC-certified chronometer with 24-hour dual time zone, the Sir Richard Branson Limited Edition Watch is as much a tribute to the legendary precision of Bulova Accutron watches as to the international impact this extraordinary entrepreneur and philanthropist has made. The dial is a representation of the globe, with guilloché latitude and longitude lines. International cities are read from the rotating flange for the changing time zones. Simply indicate where you are and GMT will automatically adjust. The lightweight yet resistant titanium case emphasises the care afforded to this collector's watch. A timepiece for the visionaries of today.

Movement	Automatic, COSC-certified ETA 2893-2 calibre, 21 jewels, 42-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date and 24-hour dual time zone
Case	Titanium, 46 mm Sapphire crystal, front and back Crowns at 2 and 4 o'clock Water-resistant to 100 m (10 ATM)
Dial	Black with guilloché time zones Rotating flange displaying the second time zone in 24 cities Date window at 4 o'clock
Bracelet/Strap	Black leather with titanium buckle

BULOVA ACCUTRON



Sir Richard Branson Limited Edition Watch

Incarnant comme nul autre les valeurs d'innovation et d'avant-gardisme de Bulova Accutron, Sir Richard Branson est devenu ambassadeur de la marque et prête aujourd'hui son nom à une édition limitée et numérotée de 500 pièces. Chronomètre certifié COSC. Second fuseau horaire sur 24 heures. La « Sir Richard Branson Limited Edition Watch » rend hommage tant à la précision légendaire des modèles Bulova Accutron qu'à l'impact international qu'a cet entrepreneur et humanitaire de génie. Le cadran, exécuté tel un globe avec son guilloché traçant des longitudes et latitudes, est entouré d'un réhaut tournant où les villes du monde entier s'égrènent au rythme des décalages. Indiquez votre position et le GMT s'ajustera automatiquement. Léger et résistant, le boîtier en titane dénote le soin apporté à la réalisation de ce collector. Une création pour les visionnaires de notre temps.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ETA 2893-2, certifié COSC, 21 rubis, réserve de marche de 42 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date et second fuseau horaire sur 24 heures
Boîtier	Titane, 46 mm Glace et fond saphir Couronnes à 2h et 4h Étanche à 100 m (10 ATM)
Cadran	Noir avec guilloché « fuseaux horaires » Rehaut tournant indiquant le second fuseau horaire et ses 24 villes Guichet du quantième à 4h
Bracelet	Cuir noir avec boucle à ardillon en titane